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Říjen 2017  



ZÁJEZD NA SEVERNÍ MORAVU 
 

Po jednoroční přestávce, vyplněné dvěma zájezdy 
do termálních lázní na Slovensko, letos opět obec Hrobice 
ve spolupráci s kulturně - školskou komisí zorganizovala 
poznávací zájezd za krásami naší vlasti. 

Tentokrát naším cílem byla severní Morava, kde jsme 
postupně chtěli navštívit skanzen v Rožnově pod Rad-
hoštěm, zámek Hradec nad Moravicí a Poutní místo Panny 
Marie ve Skále. Termín zájezdu byl již dávno určen, byla to 
sobota 16. září. Odjezd byl v 7:30 hodin. Účastníci zájezdu 
byli dochvilní, na nikoho se nemuselo čekat a my mohli 
vyrazit podle plánu. Počasí nám ze začátku nebylo vůbec 
nakloněno, už v noci pršelo a předpověď na celý den nebyla 
moc optimistická. I já jsem byl vybaven deštníkem, i když 
ho běžně nepoužívám. Cesta do Rožnova ubíhala pomalu, 
ale k potěšení nás všech, přestávalo pršet. Do skanzenu jsme přijeli přesně podle plánu, zakoupili si vstupenky a v 9:00 
začala první prohlídka i s paní průvodkyní. Navštívili jsme Dřevěné městečko, které je nejstarším a nejnavštěvovanějším 
areálem Valašského muzea a také nejstarším muzeem v přírodě ve střední Evropě. První navštívená budova byla replika 
Fojtství z Velkých Karlovic, potom kostel sv. Anny z Větřkovic, okolo kterého se rozprostírá tzv. Valašský Slavín 
se  symbolickými hroby osobností, významných svým vztahem a přínosem ke kulturnímu povznesení Moravského 

Valašska. Své místo tu mají olympijští vítězové Jiří Raška, 
Ludvík Daněk a náš nejslavnější olympijský vítěz, nejlepší 
atlet 20. století, Emil Zátopek, kterému byla udělena 
za   jeho nadšení, poctivost a ochotu „Cena Pierra 
de  Coubertina“ mezinárodním výborem pro fair play 
při   UNESCO. Ještě jsme společně navštívili Billův 
měšťanský dům, Rožnovskou radnici s poštou a indivi-
duálně další objekty městečka.  

Další naší zastávkou byla Mlýnská dolina. Je to nej-
mladší areál Valašského muzea, ale také zdaleka nej-
atraktivnější. Jsou zde sdruženy dodnes funkční technické 
stavby, převážně na vodní pohon (mlýn, valcha, pila, 
kovářský hamr) a v objektu „Vozovny z Ostravice“ 
je  instalována expozice „Dopravní prostředky na Valaš-

sku“. V této části byla nevětší výstavba po roce 2007, kdy se podařilo získat dotaci více než 82 mil. korun. Po této 
prohlídce nás paní průvodkyně opustila a my jsme se individuálně vypravili do nejrozsáhlejší části skanzenu, „Valašské 
dědiny“, ve které je soustředěno více než 70 staveb. Času bylo již málo, dal by se tu strávit celý den, ale my jsme museli 
za chvíli k autobusu, abychom pokračovali podle časového harmonogramu. 

Další naší zastávkou byl zámek Hradec nad Moravicí, kde byla naplánovaná prohlídka na 14:00. Tento zámecký 
komplex s tzv. Bílým zámkem, Červeným zámkem a Bílou věží byl 28. března 2001 zapsán na seznam Národních 
kulturních památek ČR a musím konstatovat, že právem. 
Kouzelná je také hradní brána a Hodinová věž. Zámek je 
opravdu krásný a můžu ho všem vřele doporučit. Prohlídka 
trvala skoro hodinu a půl, ale vůbec nenudila. Mladá 
průvodkyně poutavě vyprávěla historii zámku. Místo, 
kde  dnes stojí tento zámek, bylo osídleno pravděpodobně 
už od první poloviny 8. století a nejpozději od 10. století 
se  zde nacházelo slovanské hradiště. Později zde měli 
Přemyslovci knížecí hrad. Po požáru knížecího hradu 
Přemyslovců, započal král Přemysl Otakar II. s výstavbou 
velkorysého gotického hradu. Ve 14. století byl Hradec 
sídlem opavských Přemyslovců a správním centrem 
Opavského knížectví. Od počátku 16. století procházel 
rukama několika zástavních pánů. V roce 1778 přešlo 
hradecké panství na pruskou knížecí rodinu Lichnovských 
z   Voštic,   kteří   na   počátku   19.   Století,   po   požáru  
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v  roce 1796, zámek celkově adaptovali. Rozsáhlou 
proměnu hlavní obytné budovy doprovázelo ve druhé 
polovině 19. stolení rozšíření areálu o tzv. Červený zámek. 
V držení hradeckého panství se vystřídalo osm knížat 
a hrabat Lichnovských v šesti generacích. Každý z nich byl 
individualitou mimořádného vzdělání, zájmů, schopností 
a  vybraných styků. To vše napomohlo  společensko -
reprezentačnímu postavení hradeckého zámku i spektru 
a  úrovni jeho sbírek. Vedle panovníků hostil také mnohé 
veličiny kulturního světa. Hradec navštívil mj. Ludvig 
v. Beethoven, F. Liszt, J. Mánes. Přátelské vztahy udr-
žovali Lichnovští s W. A. Mozartem, N. Paganninim, 
V. Hugem, M. Twainem, P. Picassem... Pobavila mně vel-
mi příhoda, kdy se kvůli Napoleonovi pohádal zdejší 
panovník s  L. v. Beethovenem a ten mu řekl: „Takových 
knížat, jako jsi Ty, budou desítky, ale Beethoven, bude 
vždy jen jeden!“.  

V květnu 1945 bylo panství konfiskováno 
ve  prospěch Československého státu a zámek záhy poté 
otevřen veřejnosti. Od roku 1978 probíhala generální 
oprava objektu a v současné době je jeho velká část 
přístupná návštěvníkům. 

Po prohlídce všem notně vyhládlo, a tak nám přišla 
vhod útulná malá restaurace U Kunhuty v zadní části 
hradní brány, kde jsme s chutí poobědvali. Pomalu byl čas 
vydat se na cestu domů a jako poslední cíl bylo Poutní 
místo Panny Marie ve Skále (Mariastein). Poutní místo 

se nachází v severní části území města Spálov v údolí řeky 
Odry. K tomuto poutnímu místu se váže mnoho pověstí. 
Jedna pověst mluví o raněném a vysíleném vojákovi, 
který se za dob třicetileté války ukryl v jeskyni. Vroucně 
se modlil k Panně Marii, aby ho zachránila před smrtí. 
Panna Maria se mu zjevila a ze skály vytryskl pramen 
vody, kterým se voják zázračně uzdravil. Nyní se zde 
nachází kamenná socha Panny Marie s Ježíškem v náruči. 
Od těch dob si zde chodí poutníci čepovat zázračný 
pramen, pomodlit se k Panně Marii a poprosit ji o pomoc. 
Každý rok v září se zde koná Mariánská pouť. Cestu jsme 
dobře neznali, proto jsem se zeptal ve Vítkově jednoho 
místního, kam máme jet. Z množství informací jsem si 
zapamatoval, že pojedeme do Klokočova, ale byla to chyba, 
měli jsme jet do Klokočůvka. Zájezd jsme si tímto 

nedobrovolně prodloužili o 6 km, ale dopadlo to dobře 
a poutní místo jsme nakonec přece jen našli. Je to tady 
velmi romantické, z jedné strany řeka Odra a z druhé strany 
kolmá skála, kterou kopíruje vysoký statný listnatý strom 
a je tu také pramen léčivé vody. Škoda, že se už stmívalo, 
ale všechno pěkné jednou končí, a tak jsme se vydali 
na cestu domů. Návrat byl po 20 hodině, myslím si, 
že se zájezd vydařil, líbil se a my poznali, že i v naší malé 
zemičce jsou krásná místa, která ani neznáme a přitom 
nejsou vůbec daleko od nás. 

Závěrem bych Vám všem chtěl poděkovat, že jste 
byli ukáznění a také panu řidiči, že nás v pořádku dovezl 
domů.  

 
František Gajdošík 
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SEŠLI JSME SE NA DUBÍČKU 
 

Po mnoha nevlídných dnech na konci měsíce září se 
počasí umoudřilo, vykouklo sluníčko a teplota odpovídala 
babímu létu. Předchozí sychravé počasí nám nedovolilo 
trávit aktivní odpočinek venku, a tak tato nenadálá změna 
vytáhla spoustu lidí ven. Houbaři začali mít neskutečně 
bohaté žně a kulturně - školské komisi ve spolupráci 
s   obecním úřadem to umožnilo uspořádat posezení 

na  Dubíčku při příležitosti ukončení sezóny v našem 
areálu. Tak jak je již pravidlem, bylo uvařeno a upečeno  
a vše přichystáno, aby v pátečním předvečeru 29. září areál 

mohl uvítat všechny, kdo mají rádi dobré jídlo a pití. Pěkné 
počasí, chutné jídlo a oblíbenost této akce přitáhla 
na  Dubíček rekordní počet našich spoluobčanů. Celkem 
bylo prodáno víc jak 130 porcí jídla. Hojná účast potěšila 
pořadatele a ukázala, že jejich práce není zbytečná a je mezi 
lidmi oblíbená. Nechodí zde lidi jen k vůli jídlu, ale mají 
čas si popovídat se sousedy a kamarády. Skupinky 
u  jednotlivých stolů zůstávaly ještě dlouho po té, co již 
bylo vše snědeno. Děkujeme všem kdo přišli i těm, kteří se 
o tuto zdařilou akci zasloužili.  
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POŽEHNÁNÍ HASIČSKÉMU AUTU 

 

Nedělní dopoledne 17. září patřilo jako každoročně tradiční pouti u kaple Panny Marie Sedmibolestné, 
kterou odsloužil farář P. Mgr. Emil Matušů, SDB. Letos však byla mše vyjímečná a o něco slavnostnější. Sbor 
dobrovolných hasičů Hrobice získal před časem značné dotace na nové zásahové vozidlo, které je v současné době již 
v plném provozu. Hasiči požádali pana faráře o jeho požehnání. Taková událost se nestává příliš často, a tak i ta krátká 
chvíle na konci bohoslužby přilákala o něco více věřících ke kapli a pro samotné hasiče byla velmi slavnostní. Ti se sešli 
již o hodinu dřív ve zbrojnici ke „štamprlovému posilnění“, 
nachystání přístřešků kvůli hrozícímu dešti a kontrole dobře 
uvázaných kravat na slavnostních mundůrech. Vše včetně 
kapely a zásahového nového auta bylo nachystáno 
a s úderem jedenácté hodiny se vydal průvod ze zbrojnice 
ke kapli v čele s hasičským praporem. Samotná mše pak 
probíhala poněkud rychleji než bývalo zvykem. Počasí si 
s námi letos pohrálo, a  byť předpověď slibovala déšť, bylo 
poměrně přijatelně bez kapek. To se ale během mše měnilo, 
a tak slova pana faráře nabývala rychlejšího tempa 
a požehnání autu SDH pak už nebylo jen svěcenou vodou, 
ale i sílícím deštěm. Po průvodu hasičů zpět ke zbrojnici se 
věřící začali rozcházet domů. Posvěcení novému zása-
hovému vozu SDH nechť jemu i cestujícím přinese dlouhé 
kilometry bez nehod a poruch, ať slouží dlouhá léta a je 
věrným a spolehlivým pomocníkem nejen v požárním 
sportu, ale také při ostrých výjezdech naší zásahové 
jednotky.    
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POHLED DO HISTORIE NAŠÍ OBCE 
 
 

Z PAMĚTNÍ KNIHY OBCE HROBIC 
Demonstrace 
Ještě před ukončením války prožívá obec vojenské obsazení.Příčinou byly výkřiky a několik kamenů škole odrostlou 
mládeží za četníky odvádějícími některé chlapce, jímž se válka zmrzela (bratry Halaškovy). Dne 30. září 1918 přichází 
vojsko a 54 vojáci (Němci), 12 četníků a jeden důstojník, aby zjednali klid. Po pěti dnech se přesvědčují, že v Hrobicích 
není skutečné rebélie a odtáhli. Celé zakročení stálo obec 2600 K.  
 
Zvony  
Nedostatek kovů pro výrobu zbraní, děl a nábojů dává myšlenku k zabírání kovových předmětů pro účely válečné. A tak 
putují mosazné kliky, hmoždíře a j. předměty do okresních sběren. A přichází i na zvony a to všech druhů. I zdejší zvonek 
potkává tentýž osud. Jest zabaven, sdělán a má býti odvezen. Když však k tomu dochází, zvonku není - ztratil se a až 
po válce se objevuje vyhrabáním kdesi z listu a jehličí. 
 
28.říjen 1918 
Strasti vyvrcholují, když tu dne  
 

28. října 1918 
vyhlášena slavnostně 

republika Československá 
 
Vojáci se vracejí, nastává nový život 
 
Lípy svobody 
Na paměť tohoto slavného dne postaveny dvě "lipky svobody" a to před Julinovým na "dolním konci" a u kaple. Poměry 
poválečné nejsou ovšem nejrůžovější. Mladý stát jen těžce zotavuje se z válečných strastí, z toho důvodu, jest mu bojovati 
proti Maďarům na Slovensku a Polákům na Těšínsku. 
 
Peníze čsl. 
Finanční hospodářství třeba radikálně upraviti. Rakouské papírové peníze se kolkují, při čemž polovina se zadržuje. 
Do obnosu 2000K se pak i zadržená polovice vrací. Kovové peníze se stahují, později nové československé jak papírové, 
tak i kovové vydávají. 
 
Dávka z majetku 
Vypisuje se dávka z majetku a půjčky českosl., jichž jest použito ku konsolidaci státu. Dávka z majetku postihuje citelněji 
jen větší rolníky a to jen tím, že dávka vymáhána jest hodně později(1923, 1924), Kdy oběh peněz se menší. 
 
Sčítání lidu 
V únoru 1921 provedeno v celé republice sčítání lidu. V naší obci napočítáno469 lidí. 
 
R. 1921 
Rok 1921 jest velmi úrodným. Však drahota jest nyní na nejvyšším poválečném bodě. Za slivovici občané hrobičtí trží 
hezké peníze. 1l jest až 50 Kč. Hojný výdělek u Batě, velké útržky z hospodářství (1 vepř až 3500 Kč) jsou příčinou 
zlepšení životních potřeb, což v šatstvu a hlavně zmáhajícím se pití jest viděti ovšem jen u některých. 
 
Obecní příjmy 
Také obecní příjmy se množí. Příjem dosahuje číslice 20.000 Kč. Prodává se dřevo, stelivo, zvyšuje se nájem z polí 
a pastvin. 
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Volby 
7. února 1921 provedeny byly volby do místní školní rady. Zvoleni byli Eduard Grégr, Josef Dujka, Josef Řezník, a Josef 
Gajdošík a to prý 3 za stranu agrární a 1 lidovec. 
 
Parcelace 
Zájem občanstva zvýšen pozorností o provádění parcelace. V obci v úvahu přichází louky na Janůvce, které jsou zapsány 
v katastru lesním. Bude- li tedy parcelace prováděna, bude to až při lesní reformě. Na podzim r. 1921 nařízena všeobecná 
mobilisace, jež prošla hladce. 
 
R. 1922 Tyfová epidemie 
V r. 1922 vypukla v Hrobicích epidemie tyfová, která sem byla zanešena služkou (Knedlovou), zatajením pak dostala se 
nákaza do horní studny, z níž čerpalo vodu asi 26 rodin. Všechny tyto rodiny onemocněly a to někde všechny rodiny, 
jinde jen některé, zvláště děti. Po uzavření studny a přísné kontaminaci nákaza se dále nerozšiřovala. Onemocnělých bylo 
celkem 57, z nichž 5 zemřelo. 
 
1923 
Tohoto roku loučí se s občany dlouholetý řídící zdejší školy Jan Svoboda. Pobyl zde 18 let. Že se těšil oblibě svědčí tklivé 
rozloučení. 
 
1924 
R. 1924 provedeny byly volby do poslanecké sněmovny strany : 
1. lidová 57 hlasů  2. agrární 50 hlasů  3. čsl.soc. 25 hlasů  4. soc. dem. 20 hlasů   
5. komun. 19 hlasů  6. živnostn. 12 hlasů  7. strana práce 2 hlasy  8. nár. dem. 2 hlasy  - celkem 217 hlasů  
Do senátu dostala nejvíce hlasů strana agrární - 60 hlasů, Volena byla tato kand. pro Ot. Hrejsu, jehož práce jest v živé 
paměti. 
 
Chudobinec, Přístavba školy 
Tohoto roku započato se svážením materiálu na stavbu chudobince. Za účelem přístavby zjednány nákresy a rozpočet 
(již z r. 1923) a podána žádost o subvenci. 
 
1925, Subvence, Volby m.š.r. 
 V tomto roce postaven obecní chudobinec za obnos 14. 000 Kč., o dvou místnostech. Do jedné se nastěhovala hned 
rodina Škarpíškova, která byla bez bytu a zaměstnání. Obdržena subvence na přístavbu školy v obnosu 15.000 Kč. 
V novém období zvoleni do m.š. rady Holík Josef, předsedou, Nesrsta Josef náměstkem, Gajdošík Alois a Gajdošík Josef. 
Nově zvolená m. šk. rada zaujala se plně o přístavbu II třídy uznávajíc nutně její potřebu. 
 
 

Dovětek 
Na základě minulého čísla našeho zpravodaje, kde byl odstavec o první světové válce, se mi ozvala paní 

Mudr. Křenová, která pochází z Hrobic popisného čísla 14. Sdělila mi, že její dědeček se účastnil první světové války 
a padl. Při naší pozdější schůzce, přinesla domovský list, rodný list maminky a další úřední dokumenty. Na základě těchto 
dokumentů jsem nalezl ve Vojenském historickém archivu Praha toto : Jakub Čislák sloužil u polního pluku 91 a padl 
8.8.1916 Selc  Monfalcone - Přímoří, datum pohřbu 8.8.1916 hřbitov Jamiano Monfalcone - Přímoří. 

Rodina Čislákova pochází z Polska, přišli na Hrobice na začátku minulého století. Jakob Čislák z Piňazkovic 
a jeho manželka pochází z Odrowonzu ( jména osob i míst jsou již částečně počeštěná ). Nedaleko odsud je osada 
Sieniawa odkud má pocházet rodina Antolákova. Pro zajímavost můžu uvést zprávu , kterou obdržela Marie Čislák 
Hrobice čís.14 přípisem c.k. ministerstva zeměbrany ze dne 7. května 1917 byla Vám zákonitá vdovská pense udělena 
a sice v obnosu 108K a vychovávací příspěvek pro 1 dítko v obnosu 48K, měsíčně připadající obnosy budou Vám poštovní 
spořitelnou zasílány. Přiložené poučení se Vám ku vědomosti doručuje. C.k. místodržitelský rada Komers. (v přiloženém 
dokumentu je napsáno, že jde o snížení příspěvků). Obě zprávy jsou odeslány z Holešova. 

Na závěr chci poděkovat paní Mudr. Křenové za informace, které přispěly k zpřesnění historických údajů o naší 
obci.Pokud by měl někdo jakékoli historické údaje budu za ně rád.  
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(toto je pokračování z minulého čísla stany 12 až 17 „Pamětní knihy obce Hrobic", která popisuje události od roku 
1926 do roku 1939. V době 1940 - 1945 bylo psaní kroniky přerušeno a na závěr je napsáno krátké shrnutí válečných 
let. Přepis těchto stránek je doslovný, pouze názvy odstavců jsou v kronice psány na boku za okrajem. V příštím 
zpravodaji budu ve výpisech z kroniky pokračovat - Zdeněk Kužela)  
 



POJEZDOVÁ SOUTĚŽ, 
UKONČENÍ SPORTOVNÍ SEZÓNY 

 

V sobotu třicátého září proběhla v našem 11. okrsku 
SDH takzvaná pojezdová soutěž. Družstva žáků jezdí 
od obce k obci a plní zde různé soutěžní úkoly. Například 
ve Slušovicích to byla hra Kris - Kros, která trénuje slovní 
zásobu. V Trnavě museli vést raněného, nebo poradit si 
s   doprovodem "slepého". Na Hrobicích je čekala jízda 
na koloběžce, slalom s míčem, nesení míčku na raketě a hod 
šipkami. Březová připravila úkoly s hasičským nářadím, 
končilo se na Veselé střelbou ze vzduchovky. Vláček 
hasičských vozidel se tak celý den pohyboval v rámci 
našeho okrsku naplněn až po okraj naší omladinou. Celkem 
se pojezdové soutěže zúčastnilo 119 mladších a starších 
žáků. Pro děti to znamenalo, že letos jejich sportovní 
zápolení končí a ostatní si mohli všimnout o kolik mládeže 
se hasiči starají a vedou je k smysluplnému naplnění volného času. Hrobické družstva se neztratily - mladším žákům 
se podařilo získat druhé místo a starší žáci skončili pátí. V rámci tohoto sobotního klání jim byly předány poháry za seriál 
Gran - Prix a to pro mladší i starší žáky za první místa, což je pro náš sbor tou nejlepší vizitkou. 
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Děti ještě soutěžily a na Dubíčku 
se   již připravovalo ukončení sportovní 
sezóny pro členy sboru a všechny, kteří 
v letošním roce pomáhali u akcí pořádaných 
naším SDH, nebo pomáhali s přípravou 
žáků. Tato akce se pravidelně koná na hřišti 
za MŠ a měla se uskutečnit o týden dřív, 

ale chladné počasí to neumožnilo. Do are-
álu na Dubíček bylo ukončení sezóny 
vedením hasičů přeloženo, aby v případě 
deště nemusela být akce znovu zrušena. 
Roztopil se gril, narazila bečka piva a mohlo 
se začít. Každý něco přinesl, někdo koláče, 
další ovoce, a vítána byla i nějaká lahvinka 
slivovice, objevil se i burčák. Po chvíli byl 
zapálen táborák, který zajímal především 
děti. Proti minulému dni bylo večer 
podstatně chladněji, to ale neznamenalo, 
že   by zde vázla zábava, vždyť po tak 
úspěšné sezóně dětí hřejí výsledky a dospělé 
radost z mladé generace.  
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HASIČSKÉ OZVĚNY 
 

 

Hasičská sportovní sezóna 2017 je zdárně u konce, musím 
konstatovat, že byla pro naše soutěžní družstva velmi úspěšná. 
O  tom, že to tak bude, nás přesvědčila už první pohárová soutěž  
v požárním sportu ve Slušovicích, ve  které muži nad 35 let obsadili 
sice až 5. místo, ale mladší a starší žáci zabojovali prvním a druhým 
místem, kterým zahájili nový ročník Grand - Prix 11. okrsku .Jarní 
příprava pak byla dále zúročena na Klečůvce, kde mladší byli třetí 
a starší zvítězili. 

Okrsková soutěž letos proběhla na Březové, tady opět starší 
žáci potvrdili svou výkonnost a zaslouženě vyhráli, mladší byli 
třetí, soutěže se zúčastnili také muži a ženy. 

Další pohárová soutěž proběhla v Zádveřicích odtud jsme 
opět neodjeli s prázdnou, ml. a st. žáci i muži nad 35 let přivezli 
poháry za druhé místa. 

Na hrobické pohárovce se konečně také podařil útok i našim 
ženám, ve velké konkurenci to však stačilo jen na 4. místo, muži 
nad 35 let obsadili pěkné 3. místo a vše podtrhli st. žáci 2. místem. 

Každoročně se také účastníme pohárovky dříve narozených 
na Březové, tady zabojovaly naše ženy a sebraly místním ženám první místo, muži se také nenechali zahanbit a obsadili 
2. místo. 

Poslední pohárovou soutěží v našem okrsku bývá 
tradičně Neubuz. Na tuto soutěž jsme postavili dvě 
družstva žáků, muže a ženy. Největší napětí bylo 
u  mladších žáků, kteří výborným výkonem obsadili 
2. místo a tím si zajistili celkové prvenství v seriálu 
Grand - Prix a stejně jako starší žáci si převzali putovní 
poháry pro vítěze. Muži se starými oporami a mladou 
krví obsadili 5. místo, ženy se vyhecovaly a po skvělém 
výkonu braly 2. místo. 

Doufejme, že nám všem vydrží zdraví a chuť 
do práce,  a že se nám bude dařit i v příští sezóně. 

V této sezóně jsme se zúčastnili celkem 
11  hasičských soutěží a naše družstva si přivezly 
celkem 23 pohárů. Výsledky si také můžete najít 
na webových stránkách obce Hrobice. Chtěl bych všem 
aktivním hasičům, hasičkám a dětem poděkovat 
za jejich obětavou  práci a reprezentaci sboru.  
 

Hasičskému sportu zdar 
 

Červa - velitel 
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DOBA A MÍSTO KONÁNÍ VOLEB  
DO POSLANECKÉ SNĚMOVNY PARLAMENTU ČR 

 
 
 
 

Starosta Obce Hrobice podle § 15 odst. 1 
zák. č. 233/2000 Sb., o volbách do Poslanecké 

sněmovny Parlamentu ČR a o změně některých 
zákonů, ve znění pozdějších předpisů 

OZNAMUJE: 
 

 

1. Volby do Parlamentu ČR se uskuteční dne 20.10.2017 od 14:00 
hodin do 22:00 hodin, dne 21.10.2017 od 8:00 hodin do 14:00 hodin.  
 

2. Místem konání voleb je Mateřská škola Hrobice č. 74. 
 

3. Občan může volit po prokázání své totožnosti a státního občanství 
ČR (platný OP, cestovní, diplomatický nebo služební pas ČR).  

 
 
 

 
 

O b e c n í   ú ř a d   a   k u l t u r n ě  O b e c n í   ú ř a d   a   k u l t u r n ě  O b e c n í   ú ř a d   a   k u l t u r n ě  O b e c n í   ú ř a d   a   k u l t u r n ě  ––––  š k o l s k á   k o m i s e š k o l s k á   k o m i s e š k o l s k á   k o m i s e š k o l s k á   k o m i s e     
    
    

VÁS  SRDEČNĚ  ZVOU  NA 
    

TRADIČNÍ  SETKÁNÍTRADIČNÍ  SETKÁNÍTRADIČNÍ  SETKÁNÍTRADIČNÍ  SETKÁNÍ    
STARŠÍCH  SPOLUOBSTARŠÍCH  SPOLUOBSTARŠÍCH  SPOLUOBSTARŠÍCH  SPOLUOBČANŮČANŮČANŮČANŮ    

 
 

 

v sobotu 28. října v 15:00 hodin 
 

          v sále Hostince u Gajdošíků 
 
    k poslechu i tanci Vám zahraje hudba 

    
    

            DUO  MAJKA A PEPADUO  MAJKA A PEPADUO  MAJKA A PEPADUO  MAJKA A PEPA    
  

t ě š í m e  s e   n a   V a š i   ú č a s tt ě š í m e  s e   n a   V a š i   ú č a s tt ě š í m e  s e   n a   V a š i   ú č a s tt ě š í m e  s e   n a   V a š i   ú č a s t  
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INFORMACE  OBECNÍHO  Ú ŘADU  



 

✦ ✦ ✦ ✦ 20. – 21.října – Volby do poslanecké sněmovny parlamentu ČR  ✦ ✦ ✦ ✦ 28.října – Setkání starších spoluobčanů 
✦ ✦ ✦ ✦ 10.listopadu – Večer s kapelou Náš pozdní sběr – Hostinec u Gajdošíků ✦ ✦ ✦ ✦ 3.prosince – Mikulášská diskotéka 
✦ ✦ ✦ ✦ 8.prosince – Večer s kapelou Náš pozdní sběr – Hostinec u Gajdošíků ✦ ✦ ✦ ✦ 16.prosince – Valná hromada SDH  
 

 
 
 
 
 

 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

   
 

 
 
 
 
 
 

HROBICKÝ ZPRAVODAJ  – informační zpravodaj obce Hrobice – vychází nepravidelně Ročník XV, číslo 3, ŘÍJEN 2017 
redakce a zpracování: Zdeněk Kužela, Milan Štefka 

tiskne: Zdeněk Hrbáček 
vydal: Obecní úřad Hrobice ve spolupráci s kulturně - školskou komisí. 

kontakt:  Obecní úřad Hrobice, Hrobice 92, p. Slušovice 763 15, IČO 00568571 
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Upozornění: Kdo nechce být uváděn ve společenské 
rubrice, nahlaste svůj nesouhlas na obecním úřadě. 

PŘIPRAVOVANÉ AKCE  

Naši jubilanti listopad - prosinec 2017 
 

Hanák Jan    91 let 
Březíková Marie   85 let 
Slováčková Anežka   84 let 
Flórová Marie    82 let 
Strnad František   75 let 
Píšťková Vlasta    70 let 
Marušáková Ludmila   70 let 
Krejčí Miroslava   65 let 
Zápalová Jitka    65 let 
Jurášková Hana    60 let 
 
 

         Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 
 

 

Úmrtí 
 

Petříková Marie 
Holíková Otilie 

Čest jejich památce 
 

Občané nově přihlášení k trvalému pobytu 
 

Semela Libor    č.p. 97 
Pempušová Simona   č.p. 97 
Fuksa Josef    č.p. 120 
Horáková Martina   č.p. 120 
Martínková Hana   č.p. 123 
Martínková Eliška   č.p. 123 
Martínková Martina   č.p. 123 

Občané se změnou trvalého pobytu 
 

Štefka Jan    č.p. 123 



 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 příloha Hrobického zpravodaje Říjen 2017 

ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPIT ELSTVA  OBCE  
 

4/2017 - 26.6. 2017 
 

K bodu 1 - ZO projednalo správu o uplatňování Územního plánu Hrobice. 
Usnesení č.1/4/2017 - ZO schválilo (7 členů pro) projednání, dle § 6 odst. 5 písm. e) zákona č. 183/2006 Sb., 
o územním plánování a stavebním řádu ve znění pozdějších předpisů (stavební zákon), Zprávu o uplatňování 
Územního plánu Hrobice se závěrem, že nebude zpracována změna územního plánu. Součástí usnesení je: Zpráva 
o uplatňování Územního plánu Hrobice 
 
K bodu 2 - ZO projednalo výsledek hospodaření za rok 2016 a převod na účet 432. 
Usnesení č.2/4/2017 - ZO schválilo (7 členů ZO pro) výsledek hospodaření a následně převod na účet 432. 
 
K bodu 3 - ZO projednalo návrh smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene ke stavbě „Hrobice, 
p. Barvíř, kabelová smyčka NN, 1030038665“ na p.č. 529/48, 69/12 za účelem umístění distribuční soustavy. 
Usnesení č.3/4/2017 - ZO schválilo (7 členů pro) smlouvu o smlouvě budoucí, na zřízení věcného břemene ke stavbě 
„Hrobice, p. Barvíř, kabelová smyčka NN, 1030038665“ pro E.ON Distribuce, a.s. České Budějovice. 
 
K bodu 4 - Starosta obce informoval ZO s připravovanou řádnou valnou hromadou společnosti Vak Zlín a.s. 
(29.6.2017) a seznámil zastupitele s programem jednání. Především se projednávaly požadavky Města Otrokovice 
a menších akcionářů na změnu stanov (bod č.2 a bod č.3). 
Usnesení č. 4/4/2017 - ZO schválilo (7 členů ZO pro) přijetí návrhu usnesení (bod číslo 2) - „Rozhodnutí o změně 
stanov na základě požadavků města Otrokovice“ a nepřijetí návrhu usnesení (bod číslo 3) - „Rozhodnutí o dalších 
dílčích změnách stanov“ na řádné valné hromadě společnosti Vodovody a kanalizace Zlín, a.s. konané dne 29. 6. 2017 
 
K bodu 5 - ZO projednalo rozpočtové opatření č.2.  
Usnesení č. 5/4/2017 - ZO schválilo (7 členů pro) rozpočtové opatření č.2 (viz. Příloha) 
 
K bodu 6 
a) ZO projednalo žádost, kterou podali Jaroslav a Ladislava Petříkovi, Hrobice 24 o odprodej obecního pozemku 
p.č. 399/1 (ostatní plocha – 15m2) a 399/2 (ostatní plocha - 26m2). 
Všichni zúčastnění měli k dispozici plán pozemku a mapu pozemku. Starosta nechá udělat znalecký posudek 
pro určení orientační dílčí směrné hodnoty a na příštím zasedání se bude hlasovat ohledně ceny. 
Usnesení č. 6/4/2017 - ZO schválilo (7 členů ZO pro) záměr prodeje obecního pozemku p.č. 399/1 (ostatní plocha – 
15m2), 399/2 (ostatní plocha - 26m2) panu Ladislavu Petříkovi s tím, že všechny náklady spojené s prodejem bude 
hradit kupující. 
 
b) ZO projednalo návrh směny obecního pozemku, p.č. 853/1 (orná půda – 740 m2) a pozemku společnosti Mamian 
s.r.o., p.č.551/31 (orná půda – 693 m2). Návrh směny byl vyvěšen na úřední desce od 29. 5. 2017 do 25. 6. 2017, 
nebyly proti němu podány žádné námitky a ani připomínky. Bude vypracována smlouva o směně pozemků. 
Usnesení č. 7/4/2017 - ZO schválilo (7 členů ZO pro) uzavření smlouvy o směně pozemků mezi obcí Hrobice 
(p.č.853/1) a společností Mamian s.r.o. (p.č. 551/31) bez finančního dorovnání. 
 
c) Starosta obce informoval, že je ještě potřeba dořešit některé detaily výstavby nové hospodářské budovy za obecním 
úřadem. Z následné diskuze vyplynuly tyto závěry: 
1. barva budovy bílá, sokl hnědý 
2. okna, vrata, podbití – zlatý dub, podbití stejné nebo tmavší 
3. střecha – stejná jako přístřešek 
4. v levé části, tam kde bude parkovat traktor, ještě posoudit, zda místo zámkové dlažby nedát beton 
ZO vzalo na vědomí 
 
d) Paní Ludmila Červenková, seznámila ZO s termínem konání letošního poznávacího zájezdu. Zájezd se uskuteční 
16.9.2017. Na tento termín je zajištěn autobus u pana Kučery. Byly navrhnuty různé  varianty zámek Hradec nad 
Moravicí, skanzen Rožnov pod Radhoštěm, město Opava, Hukvaldy, poutní místo Panna Marie ve Skále, arboretum 
Nový Dvůr, vojenský bunkr u Opavy… Přesný program zájezdu bude stanoven během prázdnin. 
ZO vzalo na vědomí. 
 


